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نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

برجام نمی تواند همه مشکلات ایران را
حل کند!

سرویس سیاسی-
روزنامه اعتماد روز گذشــته در مطلبی به قلم یکی از محکومان فتنه 88 و مشــاور وزارت صمت در دولت روحانی 
نوشــت: »شــواهد حاکی از آن اســت که در پس لفاظی های بین المللی، آفتاب توافق در حال طلوع است.. ایران برای 
بهره وری از برجام باید برنامه جامعی تهیه نماید. با همه احترام به دولت رئیسی، به نظر نمی آید آنها امکان، استعداد و 
توان لازم برای مواجهه با این تحول را داشته باشند... ایران باید برجام را به عنوان پازلی از موزاییک بزرگ توسعه ایران 
ببیند. برجام به تنهایی نمی تواند همه مشــکلات ایران را حل وفصل نماید. نمی توانیم ایران را با ریســک برهم خوردن 

برجام در چند سال دیگر ادامه دهیم.«
گفتنی است چک بی محل برجام محصول 8 سال مذاکره و دیگر هیچ دولت برآمده از طیف موسوم به اصلاح طلبان 
بود که با شعار رفع تحریم و مذاکره رأی مردم را گرفت اما روز آخر دولت را با انبوهی از بدهی، مشکلات انباشته شده و 
صدها تحریم جدید دیگر تحویل داد و رفت. زمانی که غربگرایان در شیپور مذاکره با آمریکا می دمیدند، هشت سال قبل 
بود. اما اکنون باید پاســخگو باشــند که چرا »مذاکره به هر قیمت، توافق به هر قیمت و اجرای یک طرفه به هر قیمت« 
در دستور کارشان بود؟ و چرا بی سابقه ترین رکود و تورم ها را با دو برابر تحریم بیشتر نسبت به قبل از برجام، سر سفره 

مردم و اقتصاد کشور آوردند؟!
وقتی کسی با وعده های فریبنده، کلاه سرش می رود و چکی را خرج می کند که بلامحل است و برگشت می خورد 
)به شهادت صاحب نظران، از ابتدا هم معلوم بود بلامحل است(، نمی تواند طلبکار شود که درباره آداب معامله و مذاکره 

و بده بستان کلاس بگذارد! متهم چک بی محل، فقط باید ضمن ابراز شرمندگی، بدهی اش را صاف کند.
این طیف مدعی زمانی که برجام در دولت روحانی امضا شــد با حمایت از این خســارت محض به منافع ملی ایران 
ضربه زدند و هم اکنون که مذاکرات با راهبری هوشمندانه به توافق نزدیک شده با رفتاری متناقض و مضحک نقد کردن 

تمام تعهدات برجام پر خسارت، نمی خواهند مردم از همان منافع نامتوازن برجام بهره مند شوند.
نسخه جدید برجام بسیار متفاوت از نسخه قبلی خواهد بود

روزنامه آرمان ملی در مطلبی نوشت: »برخی کارشناسان بر این عقیده اند که نسخه جدید برجام بسیار متفاوت از 
نســخه اصلی خواهد بود. نســخه دو برجام با نسخه یک بسیار متفاوت است. نسخه یک توسط یک دولت معتدل اجرا 
می شــد که درمجموع به ســمت اقتصاد جهانی و باز سازی روابط با غرب گرایش داشت و برجام جدید، در فضای بسیار 
متفاوتی قرار خواهد گرفت زیرا ایران درواقع توجه خود را از غرب به سمت شرق معطوف می کند. بنابراین به یک توافق 
متفاوت نیاز دارد. البته باید به این نکته نیز توجه داشت که طرفین هنوز دغدغه های حل نشده و مشخص خود را دارند 
و خاصه ایران هنوز مسائل حل نشده پادمانی دارد که باید تا پیش از آغاز نشست فصلی شورای حکام حل وفصل شود.«

عصبانیت مدعیان اصلاحات از موفقیت دولت رئیسی
در واکسیناسیون و مهار کرونا

روزنامه همدلی در مطلبی با عنوان »تلخ و شیرین واکسیناسیون در دو دولت« به مقایسه دولت فعلی و دولت سابق 
در مهار کرونا پرداخت و تلاش کرد از موفقیت دولت در ایمن  سازی عمومی در برابر کرونا اعتبارزدایی کند.

همدلی نوشت: »وزیر بهداشت و درمان جمهوری اسلامی در یک ادعای فوق عجیب و تخیلی، از ایران به عنوان ۶ 
کشــور برتر مهار کرونا در جهان یاد کرده اســت. بهرام عین اللهی در مراسم بزرگداشت روز پزشک گفت: »ما کار را در 
بالاترین پیک کرونا یعنی پیک پنجم با روزانه ۵۰ هزار مراجعه، 8۰۰۰ بستری در آی سی یو و بیش از ۷۰۰ مرگ شروع 
کردیم، اما با کار جهادی و حمایت مردم واکسیناسیون به سرعت انجام شد، و رکورد واکسیناسیون روزانه را نسبت به 
جمعیت در دنیا داشــتیم. روزانه یک میلیون و ۶۰۰ هزار واکســن و هشت میلیون و ۶۰۰ هزار در هفته واکسن تزریق 

می کردیم طوری که اعلام شده ایران جزء شش کشور برتر در دنیا در زمینه مهار کرونا است«
در ادامه این مطلب آمده اســت: »به نظر می رســد حامیان رئیس جمهور فعلی فراموش کرده اند که بارها در دولت 
گذشــته بر لزوم واردات واکسن و آن هم واکســن هایی که در شرایط پیک چهارم و پنجم کرونا در ایران پای به عرصه 
جهانی گذاشته بودند تأکید می شد. اتفاقاً این واکسن ها در زمره واکسن هایی بودند که مجوز اضطراری و تزریق آزمایشی 
برای آنها صادر نشــده بود و بااین حال عده ای در داخل کشــور که امروز در ســتاد کرونا و وزارت بهداشــت و درمان و 
رسانه های منتسب فریاد جشن واکسیناسیون سر می دهند اجازه به واردات و مصرف آنها را ندادند. آنچه مشخص است 
این است که می شد در دولت وقت از بدو ورود ویروس به کشور فارغ از دعواهای سیاسی و جناحی و لج و لجبازی های 
مرسوم عمل نمود و هیچ گاه اجازه داده نمی شد ویروس منحوس میلیون ها نفر مبتلا و ده ها هزار کشته برجای گذارد.«

شــایان ذکر اســت که دولت روحانی به خاطر مخالفت رئیس و پزشکان سازمان نظام پزشکی وقت )ظفرقندی( و 
همچنین مدعیان اصلاحات با واردات واکســن های چینی و روسی، از این کار صرف نظر کرد. آنان می گفتند واکسن را 
سیاسی نکنید حال آنکه خود در این دام افتاده بودند. در آن زمان تعداد قربانیان روزانه کرونا به بیش از ۷۰۰ نفر رسیده 
بود. بااین حال روی کار آمدن دولت سیزدهم و تلاش رئیس جمهور باعث شد تا وی شخصاً پیگیر خرید و ثبت سفارش 
واکسن شود. واکسن های چینی هم به ایران آمدند؛ خط تولید واکسن ایرانی برکت هم گسترش یافت و واکسیناسیون 
عمومی سرعت بیشتری پیدا کرد تا آنکه فوتی های روزانه کرونا در برهه ای نزدیک به صفر هم شد. مدعیان اصلاحات 
فراموش کرده اند که روحانی که می گفت »واکســن، سوهان قم نیست که همه جا یافت شود« دولت او، واردات واکسن 

را به fATF و برجام گره می زدند!
مدعیان اصلاحات و القای بروز و ظهور شکاف

بین آمریکا و اسرائیل در قبال ایران!
روزنامه مردم سالاری در گزارش تیتر یک خود با عنوان »امتناع بایدن از پاسخ به تماس تل آویو درباره برجام« نوشت:، 
روزنامه تایمز اسرائیل فاش کرد که در سایه پیشرفت گسترده روند احیای توافق هسته ای، کاخ سفید درخواست راهبردی 
رژیم صهیونیستی مبنی بر انجام گفت وگوی تلفنی میان جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا و یائیر لاپید، نخست وزیر رژیم 
صهیونیستی را نپذیرفت... به گزارش شبکه 13 رژیم صهیونیستی با توجه به اینکه مذاکرات هسته ای با ایران به مرحله 
نهایی رســیده اســت می توان گفت که اسرائیل اولویت مهمی برای آمریکا نیست و در سبد اولویت های این کشور قرار 
ندارد... پیش ازاین نیز پایگاه خبری عبری روتر اعلام کرد که با توجه به پیشرفت مذاکرات هسته ای برای احیای برجام، 

دیدار ایال حولاتا، مشاور امنیت داخلی رژیم صهیونیستی با آنتونی بلینکن، وزیر خارجه آمریکا لغو شد.«
مردم سالاری نوشت: »در این گزارش آمده است که لغو دیدار وزیر خارجه آمریکا با حولاتا و برگزاری آن در سطح 
معاون وزیر در حالی اســت که تل آویو تلاش گســترده ای در راستای قانع کردن آمریکا برای عدم امضای توافق با ایران 
کرده است. همچنین برخی مسئولان صهیونیستی اعتراف کرده اند که در قانع کردن واشنگتن برای عدم امضای توافق 

هسته ای با ایران شکست خورده اند و اسرائیل اکنون در رویا رویی با ایران تنها مانده است.«
در شماره روز شنبه کیهان نوشتیم که »گزارش ها و اظهارات مقامات رژیم صهیونیستی مبنی بر ایجاد شکاف بین 
آمریکا و اسرائیل، یک بازی رسانه ای و اساساً در افکار عمومی داخل و خارج ادعایی دروغ و غیرقابل باور است. خود کاخ 

سفید هم بارها به ویژه همین چند روز پیش اعلام کرده است که »اهداف اسرائیل و آمریکا در برجام یکسان است«.
روز جمعه بااینکه اسرائیلی ها خبر »انجام نشدن گفت وگوی تلفنی میان جو بایدن و یائیر لاپید« را برجسته و ادعا 
کردند که میان آمریکا و اسرائیل شکاف به وجود آمده! اما وزیر جنگ رژیم صهیونیستی بازهم در تهدیدهای خود علیه 
ایران گفت که »ما به تعمیق همکاری با ارتش آمریکا و گســترش اقدامات برای آسیب رساندن به هم پیمانان ایران در 

منطقه ادامه می دهیم«
سخنان اخیر سفیر انگلیس، خیانت به ملت ایران است

روزنامه جمهوری اسلامی در سرمقاله خود نوشت: »آنچه از سایمون شرکلیف« سفیر انگلیس در تهران نقل شده 
این اســت که وی در جلســه ای با اعضاء اتاق بازرگانی استان بدون توجه به تاریخ طولانی ظلم و جفای دولت متبوعش 
نسبت به ملت ایران گفت: به نظر منفی مردم ایران نسبت به انگلیس احترام می گذارم اما بدانید که مردم انگلیس هم 
همین حس را نسبت به ایران دارند! سفیر انگلیس همچنین در پاسخ به اعتراض حاضرین در جلسه به نقش مخرب دولت 
انگلیس در بر هم خوردن روابط تجاری بین دو کشــور، همراهی با تحریم های آمریکا، اولویت دادن به غرض ورزی های 
سیاســی به جای روابط اقتصادی و... مدعی شــد 9۰ درصد تقصیرها در حوزه کاهش روابط اقتصادی بین دو کشور بر 

عهده طرف ایرانی است!«
جمهوری اسلامی نوشت: »سخن اخیر سفیر انگلیس در تهران نشان می دهد او همانند سفرای کشورش در دوران 
قاجار و پهلوی درصدد خیانت به مردم ایران است ولی فراموش کرده است که ایران بعد از انقلاب اسلامی با ایران دوران 

قاجار و پهلوی متفاوت است و مردم ایران به بیگانگان اجازه خیانت و جسارت نمی دهند.«
در ادامه این مطلب آمده است: »وزارت امور خارجه کشورمان هم هرچند پاسخ نرمی به سفیر گستاخ انگلیس داده 
ولی چنین برخوردهایی با ســفرای گســتاخ، بازدارندگی لازم را ندارند کما اینکه عدم برخورد قاطع با سفیر روسیه در 

تهران نیز او را از گستاخی پشیمان نکرد.«
لجن پراکنی با طعم ضدیت با قانونمندی!

روزنامه شرق در شماره دیروز خود یادداشتی را به قلم محمدعلی ابطحی منتشر کرده بود: »]آقای وزیر ارتباطات[ 
موقعیت سختِ شما را درک می کنم. دولت شما از خاستگاهی آمده که خیلی موافق اینترنت نیستند و گمان می کنند 

که می شود جامعه پلتفرمی فعلی را نادیده گرفت یا دنیا را به عقب راند.«
در ادامه این متن بیمارگونه آمده است: »بر اساس همین فکر از مجلس و تریبون های مختلف همه تصمیم گرفته اند 
ملت را صیانت کنند؛ صیانتی نشدنی! آنها شما را از خودشان می دانند و توقع های نشدنی شان را از شما درخواست دارند. 
این هم از ســختی های سیســتم یکدست است. شما که می دانید، رسانه جابه جا شده است. روزنامه و تلویزیون و مجله 
مرجعیت اصلی ندارد. این روزها فیلم، موسیقی، آموزش، خبر، کسب وکار و حتی دین داری و روضه و منبر و عبادت از 

طریق اینترنت انجام می شود.«
متأسفانه طیف موسوم به اصلاح طلب نمی خواهد در مورد یک طرح حقایق را بفهمد یا و همان را بر زبان بیاورد. نه 

اینکه نتوانند بلکه الزامات حزبی و جناحی آنها اقتضا می کند تا به وارونه نمایی بپردازند.
چنان که خواندید در یادداشت فوق بار دیگر طرح قانونمند کردن محیط مجازی مورد لجن پراکنی و دروغ گویی یکی 
دیگر از افراد قبیله اصلاح طلب قرار گرفته است. به راستی آنها چرا این همه شیفته فضای مجازی بی قانون هستند؟! که 
در مسیر قانونمند شدن آن این همه سنگ اندازی می کنند؟ این در حالی است که از آمریکا تا همه اروپا و تا کشورهای 
آسیای دور و حتی کشورهایی نظیر کویت و گوام و... برای فضای مجازی شان قانون وضع کرده اند و تنها ایران است که 

فضای مجازی بی قانون دارد.

رئیس سازمان غذا و دارو اعلام کرد

اصلاح ارزی بیش از ۱۰۰۰ قلم دارو 
در طرح »دارویار«

رئیس ســازمان غذا و دارو با اشاره به اینکه طرح »دارویار« به دنبال 
کاهش کمبودهای دارویی است، سایر مزایای این طرح را برشمرد.

به گزارش ایســنا، بهرام دارایی گفت: از ســه هزار و 3۶۶ کد ژنریک دارویی 
که داریم، در طرح دارویاری کد ژنریک هزار و ۴۵ دارو، اصلاح ارزی شــد و یارانه 

آن را به بیمه ها دادیم.
دارایــی تاکید کرد: حدود ۴۵۰ قلم دارو داریم که به لحاظ ریالی 9۰ درصد 
بازار کشور را در اختیار دارند و بیشتر این داروها برای بیماران خاص و صعب العلاج 
اســت که باید تمرکز ما بر تولید و پوشش بیمه ای این داروها باشد. خوشبختانه 
مجلس شــورای اسلامی سال قبل مبلغ مناسبی برای اینکه بتوانیم پوشش 1۰۰ 
درصدی برای این بیماران قائل شــویم تصویب کردند که امیدوارم این مبلغ سال 

آینده بیشتر شود.
وی افزود: از سوی دیگر در مورد تامین برخی داروهایی که مصرف کمی دارند 
و تولید آنها برای شرکت ها صرف ندارد، همیشه مشکلاتی وجود دارد که باید بتوانیم 
بر آنها کار کنیم و مشوق هایی به شرکت های دانش بنیان بدهیم که به سمت تولید 
این داروها بروند تا به این شکل حتی کمبود مقطعی این داروها را هم به حداقل 
برسانیم. البته کمبود مقطعی داروها در نقاط دیگر دنیا مانند آمریکا و اروپا هم رخ 
می دهد. گاهی مواد اولیه برخی داروها تنها در دو شرکت تولید می شود و خیلی 

از کشورها در نوبت می مانند که ماده اولیه دریافت کنند.
رئیس سازمان غذا و دارو ادامه داد: موضوع کرونا سبب مصرف بی حد و حساب 
برخی داروها شد که ایجاد کمبود جهانی کرده و قیمت ها را سرسام آور بالا برد ولی 

باید کمبود دارویی را مدیریت کرد.
دارایــی با اشــاره به اینکه طرح دارویار به دنبال کاهــش کمبودهای دارویی 
است، اظهار داشت: ارز ترجیحی شبیه کرونا، یک ویروس است که سبب می شد 
شما دارو را به گروگان به ارز بدهی که در این صورت اگر ارز باشد می توانید دارو 
تهیه کنید و اگر ارز نباشــد توانایی تهیه دارو ندارید و شرکت منتظر ارز می ماند 
تا تولید را شــروع کند که این ســبب شکل گیری کمبود دارویی می شد. از سوی 
دیگر قیمت گذاری هایی که مناســب نبود، ســبب می شد صرفه اقتصادی از بین 
برود و شرکت اقدام به تولید دارو نکند؛ این امر هم سبب می شد ما مجبور باشیم 
به ســمت واردات با قیمت بالاتر برویم و در نهایت نتوانیم کنترل خوبی بر حوزه 

دارویی داشته باشیم.
معاون امور زنان و خانواده ریاست جمهوری:

زور و اجبار در قانون جوانی جمعیت 
مطرح نیست

معاون امور زنان و خانواده ریاســت جمهوری توضیحاتی در رابطه با 
آخرین اخبار مربوط به حوزه بانوان و خانواده در کشور ارائه کرد. 

به گزارش خبرگزاری ایســنا، انسیه خزعلی روز گذشته در نشست خبری 
با برخی از اصحاب رســانه، درخصوص محدود شدن غربالگری در قانون جوانی 
جمعیت توضیح داد: در قانون جوانی جمعیت زور و اجبار مطرح نیست. غربالگری 
حذف نشده بلکه نظام مند شده است. مثل کشور انگلیس و بسیاری از کشورهای 
اروپایی در شرایطی که ریســک باشد غربالگری توسط پزشک توصیه می شود. 
برای مثال اگر ســن خانم بالای 3۵ ســال باشــد و یا در بین بستگانش سابقه 
بیماری خاص وجود داشــته باشــد وظیفه پزشک است که توصیه به غربالگری 
کند. غربالگری منع نشــده اســت و اگر خانم خودش درخواســت کند پزشک 

می تواند غربالگری را بنویسد.
خزعلی افزود: در حال حاضر ســن ازدواج بالاست و متوسط سن ازدواج ۲9 
تا 3۲ سال است و این رده سنی برای زنان و مردان پایین نیست. در مجموع در 
متوسط ایران کودک همسری غلبه ندارد اما وظیفه رفع همان مقدار کم که ظلم 

و اجحافی در حق بچه ها می شود را بر عهده داریم.
وی درخصوص فراگیر شدن بیمه زنان خانه دار، با بیان اینکه این امر نیازمند 
بودجه است، بیان داشت: در حال حاضر مقدار پرداخت خانم ها زیاد و سهم دولت 
کم اســت و این امر باید فراگیری بیشتری داشته باشد. در قانون جوانی جمعیت 
این امر از روستاها عملیاتی می شود و زنان خانه دار روستایی دارای سه فرزند بیمه 

می شوند و سپس به شهرها گسترش پیدا می کند.

پرداخت۲۵۰ میلیارد تومان
سرانه مدارس

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش و پرورش از پرداخت 
۲۵۰ میلیارد تومان ســرانه مدارس همزمان با اجلاس مدیران و رؤسای 

آموزش وپرورش خبر داد.
به گزارش مرکز اطلاع رسانی وزارت آموزش وپرورش، سعید عسکری گفت: از 
ابتدای سال جاری تاکنون 39۴ میلیارد تومان سرانه به ادارات کل آموزش وپرورش 
اســتان ها برای توزیع بین مدارس ابلاغ  شــده است که مبلغ ۲۵۰ میلیارد تومان 
آن همزمان با ســی و ششمین اجلاس مدیران و رؤسای، آموزش وپرورش کشور 

پرداخت  شده است.
عسکری افزود: تاکنون1۴۰ میلیارد تومان از محل اعتبارات طرح جامع حمایت 
و ارتقای پوشش تحصیلی مناطق محروم )تغذیه مدارس شبانه روزی و ایاب و ذهاب 
مدارس روســتا مرکزی( به ادارات کل پرداخت و مقررشده در هفته جاری نیز۵۰ 

میلیارد تومان دیگر ابلاغ اعتبار شود.
وی ادامه داد: با هماهنگی های صورت گرفته با معاونت های پرورشی و فرهنگی 
و تربیت بدنی و سلامت، مبلغ1۵۰ میلیارد تومان سرانه پرورشی و تربیت بدنی از 
محل تخصیص  های دریافتی به ادارات کل آموزش وپرورش استان ها ابلاغ می شود.

معاون برنامه ریزی و توســعه منابع تصریح کرد: بــا توجه به حضوری بودن 
مدارس در ســال تحصیلی1۴۰۲ -1۴۰1و لزوم افزایش ارتقای ســطح بهداشتی 
مدارس، علاوه بر هماهنگی های لازم با سازمان برنامه وبودجه کشور برای دریافت 
اعتبارات سرانه ای )آموزشی و پرورشی و تربیت بدنی( مقرر شده است، مبلغ 18۰ 
میلیارد تومان سرانه بهداشتی از محل مصوبه ستاد کرونا دریافت و به ادارات کل 

آموزش وپرورش پرداخت شود.
استاندارچهارمحال و بختیاری:

آب چشمه كوهرنگ
دوباره به شهركرد انتقال می یابد

شهرکرد- خبرنگار کیهان:
استاندار چهارمحال و بختیاری گفت: کدورت آب چشمه کوهرنگ به 
کمتر از   ۲۰NTUرسیده و تلاش برای کاهش کدورت آب در مسیر انتقال 
ادامه دارد و به  محض رسیدن کیفیت آب به حالت استاندارد این خط وارد 

مدار آبرسانی خواهد شد.
غلامعلی حیدری افزود: وضعیت آب شــهرکرد پایدار شــده و مخازن در 
حال پر شدن است، بنابراین مشکل کم فشاری آب در طبقات بالا نیز به زودی 

حل می شود .
وی به علل بروز بحران بی آبی در شــهرکرد اشــاره و اضافه کرد: دیده نشدن 
طرح پدافندی برای خط انتقال آب از چشمه کوهرنگ، عدم وجود تصفیه خانه ای 
با زیرســاخت  قوی و قدرت بالا در تصفیه آب و همچنین ظرفیت کم مخازن آب 

شهرکرد از مهم ترین عواملی است که بحران اخیر را رقم زد.
حیدری بسیج امکانات و نیروی انسانی از سراسر کشور، هم افزایی و کار جهادی 
و شبانه روزی را رمز عبور از بحران بی آبی شهرکرد دانست و اظهار داشت: در همین 
مدت بیش از 3۰ کیلومتر لوله گذاری انجام و در پنج نقطه تصفیه خانه ایجاد شد.
وی با بیان اینکه عهد من با مردم چهارمحال و بختیاری تأمین آب پایدار بود، 
یادآور شــد: در سفر رئیس جمهور به استان سه هزار و 8۰۰ میلیارد تومان برای 
تأمین آب شرب پایدار و یک هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان برای تأمین آب کشاورزی 

در نظر گرفته شد.
گزارش خبرنگار کیهان حاکی اســت: چشمه معدنی آب کوهرنگ در استان 
چهار محال و بختیاری که در1۰۰ کیلومتری شهرکرد مرکز این استان واقع شده ، 

یکی از گواراترین آب های جهان است.

درمکتب امام

مبادا مردمی بودن از دستتان برود!
شما هرچه خوف دارید، از خودتان بترسید. ]...[ از این بترسید که 
اگر- خدای نخواسته- یک وقت این قضیه پیش آمد و شما از آن مردمی 
بودن بیرون رفتید و یک وضع دیگری پیدا کردید و خیال کردید حالایی 
که من نخســت وزیرم، حالایی که من رئیس جمهورم، حالایی که من 
وزیر کذا هستم، باید چه و چه و چه باشم، آن وقت بدانید که آسیب 

می بینید؛ یعنی، آن وقت است که خارجی ها به شما طمع می کنند.
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در بازدید از نمایشگاه صنعت دفاعی

 قالیباف: پیشرفت های صنایع دفاعی 
باید به بخش مردمی منتقل شود

اشاره  با  اسلامی  مجلس شورای  رئیس 
به اینکه به دستاوردهای دفاعی و تلاش های 
مجاهدان صنعت دفاعــی افتخار می کنیم 
گفت: در مجلس تلاش می کنیم دستاوردها 
و پیشرفت های اساسی صنایع دفاعی به بخش 

مردمی و کشوری نیز انتقال یابد.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شــورای 
اسلامی که صبح دیروز برای بازدید از نمایشگاه 
صنعت دفاعی به سازمان صنایع دفاع رفته بود، 
پس از بازدید از دستاوردهای این وزارتخانه در 
نشستی با حضور امیر سرتیپ آشتیانی و جمعی 
از مدیران ارشد وزارت دفاع ضمن تبریک هفته 
دولت و خداقوت به همه کارمندان در ســطوح 
مختلف دولت مردمی، گفت: از زحمات عزیزان 
وزارت دفاع از شخص وزیر تا مدیران، فرماندهان 
و هــزاران مجاهد گمنام که من و شــما آنها را 
نمی شناسیم و بی نام و نشان افتخار می آفرینند 
تشکر می کنم و بدون شک اجر دنیوی و اخروی 

آنها در پیشگاه خداوند محفوظ است.
رئیس مجلس شــورای اســلامی با اشاره به 
بازدیدهــای قبلــی خود از صنایع دفــاع، عنوان 
کرد: همه ما قــدر تجهیزات دفاعی را می دانیم و 
بــه آن افتخار می کنیم که موجب افزایش قدرت 
بازدارندگی موثر کشور شده است. همچنین افتخار 
می کنیم که این خودکفایی باعث عزت و شکوفایی 
شده و افزایش اعتماد ملی در مردم را به همراه دارد 

ضمن اینکه این صنعت و حرکت، حرکت توسعه ای 
آن الگویی برای توســعه و پیشرفت کشور در تراز 

انقلاب اسلامی است.
قالیباف با بیان اینکه تلاش امروز وزارت دفاع 
و نیروهای مسلح تضمینی برای ایجاد بازدارندگی 
و جلوگیری از جنگ های پیش رو اســت، گفت: 
دکترین دفاعی جمهوری اســلامی ایران برقراری 
صلح و ثبات و دفاع از مستضعفان بوده و به دنبال 
کشورگشــایی نیســتیم اما برای هر شــرارت و 
تهاجمی، پاسخی محکم داریم لذا حرکت صنایع 

دفاع، حرکتی امیدبخش است.
رئیس قوه مقننه ادامــه داد: دنیا این تجربه 
را دارد که پیشــرفت اساسی، تغییر پلتفورم ها و 
تکنولوژی های جدید ابتدا در نیروهای مســلح و 
بخش نظامی کشورهای دنیا رخ می دهد و سرریز 
ایــن دانش و تکنولوژی های پیشــرفته به بخش 

مردمی منتقل می شود.
وی در ادامه با اشــاره به این مطلب که امروز 
شاهد پیشرفت اساسی در حوزه مسائل دفاعی و 
نظامی هســتیم، اظهار داشت: در مجلس تلاش 
می کنیــم و این تاکید را داریم که دســتاوردها و 
پیشــرفت های اساســی صنایع دفاعی به بخش 
مردمی و کشــوری نیز انتقال یابــد که برای آن 
نیازمند پل ارتباطی، روان و مشخصی هستیم که 
در این زمینه مرکز پژوهش های مجلس می تواند 
به آن کمک کند. اگر این ارتباط به درستی تنظیم 

شود، خلأ قانونی شناسایی شده و استدلال ضرورت 
کار تبیین شود می تواند منجر به تدوین طرح ها و 
لوایحی شود که به دنبال آن شاهد مردمی  سازی و 
جاری  سازی تکنولوژی وزارت دفاع در بخش های 

مختلف کشور باشیم.
قالیباف در ادامه با بیان اینکه برای افزایش 
قدرت بازدارندگی، دفاعی، نظامی و پاسخگویی 
به هر شرارت و تهاجمی برای ایران قوی نیازمند 
قدرت سخت، نرم و هوشــمند هستیم، اذعان 
داشت: اما باید بدانیم و ایمان داشته باشیم که 
پایه و دکترین دفاعی ما مردم هستند و قلب و 
بــاور مردم متضمن افتخــار و قوی بودن ما در 

کشور است.
رئیس نهاد قانونگذاری کشورمان در ادامه با 
یادآوری این مطلب که دشمنان کودک کش و ظالم 
مثل رژیم صهیونیستی و آمریکا می دانند عظمت 
ایران اســلامی در ارتباط عمیق بین نظام و مردم 
است، گفت: آنها همین موضوع را هدف قرار داده 
تــا بین نظام و مردم فاصله ایجاد کنند که جنگ 
اقتصادی و جنگ شــناختی از ابزار آن است لذا 
باید در همه ابعاد به باورهای مردم توجه کنیم که 
همیــن روحیه و حضور مردم در دفاع مقدس بود 

که توانستیم دشمن را ناامید کنیم.
وی ادامــه داد: ایمان به ســنت های الهی و 
مردم، پشــتکار انقلابی توام با عقلانیت و همدلی 
در شــرایطی که هر ســه قوه کشور هماهنگی و 

همکاری دارند باعث ایجاد امید در مردم شده که 
باید از این فرصت استفاده کرد تا دشمن به هدف 
خود یعنی مشروعیت زدایی، بن بست نمایی و ناامید 
کردن مردم و مسئولان نرسد که ظرفیت آن نیز 
از بعد امکانات مادی و نیروی انســانی در کشور 
فراهم اســت و صنایع دفاعی نمونه آن است که با 
این روحیه در تراز انقلاب اسلامی توانسته تفاوت 
خود با بخش های دیگر که باور اینچنینی نداشته و 
با تکیه بیرونی دچار وادادگی شده اند را نشان دهد.

رئیس مجلس شورای اسلامی در پایان ضمن 
گرامیداشت یاد و خاطره شهدای نیروهای مسلح 
به خصوص وزارت دفاع همچون شــهید چمران، 
شــهید نامجو و شــهید فخــری زاده تاکید کرد: 
صنایع دفاعی می تواند با رویکرد فعلی خود مسیر 
رفاه، معیشــت و توسعه در تراز انقلاب اسلامی را 

ارائه دهد.
رونمایی از یک سامانه دفاعی جدید

در جریان بازدید رئیس مجلس شورای اسلامی 
از نمایشگاه دستاوردهای وزارت دفاع یک سامانه 

دفاعی جدید رونمایی شد. 
سامانه شهید سلیمانی یک سامانه پدافندی 
برای کشف و انهدام اهداف ارتفاع پست است که 
از دو موشک با جست وجوگر حرارتی در طرفین و 
یک توپ گلتلینک تشکیل شده است. این سامانه 
در حقیقت یک سامانه دفاع نقطه ای است که برای 

دفاع هوایی از شناورها طراحی شده است.

معاون حقوقی و امور مجلس ســازمان حفاظت 
 محیط زیســت گفت: در یک ســال گذشته حدود
 چهار میلیــون و ۲۰۰ هــزار مترمکعــب معادل
4۰۰ هکتار از اراضی مناطق حفاظت شــده که تحت 

تصرف غیرقانونی درآمده بود آزاد شد.
به گــزارش خبرگزاری ایرنا، رضا انجم شــعاع، دیروز 
در نشســت خبری به مناســبت هفته دولت افزود: حدود 
دو هزار پرونده در زمینه مســائل مختلف محیط زیست در 
سطح کشور مفتوح است که در حال پیگیری آنها هستیم. 
بخشــی از این پرونده ها به مناطق چهارگانه حفاظت شده 
مربوط بود که بخشــی از آنها به تصرف غیرقانونی درآمده 
بودند که با پیگیری های صورت گرفته حدود ۴۰۰ هکتار آزاد 

و به مناطق حفاظت شده برگشت داده شد. وی تاکیدکرد: 
یکی از تاکیدات ما در این آزاد ســازی حفظ خاک و سایر 
مولفه های زیستی اعم از پوشش گیاهی و گونه های جانوری 
اســت، برای تولید یک ســانت خاک به حداقل 8۰۰ سال 
زمان نیاز اســت بنابراین حفظ محیط زیست در مناطقی 
مانند زاگرس و هیرکانی که جزو ذخایر ارزشمند کشورند، 

از اهمیت زیادی برخوردار است.
انجم شعاع گفت: در دیوان عدالت اداری 1۵۷ پرونده 
داشتیم که 9۰ درصد آنها در جهت ابطال دستورالعمل های 
ســازمان بود که توانســتیم این رأی ها را به نفع سازمان 
محیط زیســت دریافت کنیم، در کنار آن هم 1۴۰ پرونده 

دیگر در حال پیگیری و رسیدگی است.

آزاد سازی 4۰۰ هکتار از اراضی مناطق حفاظت شده
از تصرف غیرقانونی

رئیس  کل دیوان محاســبات جمهوری 
اســلامی ایران و رئیس  دیوان محاســبات 
امضا  تفاهمنامه همکاری مشترک  بلاروس، 

کردند.  
مهرداد بذرپاش رئیس کل دیوان محاســبات 
جمهوری اســلامی ایران و واســیلی گراسیموف 
رئیس دیوان محاسبات بلاروس، تفاهمنامه همکاری 

مشترک امضا کردند.
 در حاشیه  نهمین مجمع سازمان »اکوسای«؛ 
مهرداد بذرپاش در دیدار با واسیلی گراسیموف ضمن 
تاکید بر لزوم شناسایی ظرفیت های دو کشور، گفت: 
دیوان محاسبات ایران و بلاروس با همکاری مشترک 
بیشتری، می توانند به دولت ها برای افزایش تعامل 

اقتصادی کمک برسانند.
 رئیــس کل دیوان محاســبات کشــورمان 
دیدارهای اخیر مقامات دو کشور را نشانه  فراهم 
شــدن فرصت برای افزایش سطح ارتباطات فی 

مابین دانست.
بذرپاش خاطرنشان کرد: تحریم های ظالمانه 
ملت ها را رنج می دهد و ایران و بلاروس می توانند با 
انسجام بهتر، خنثی  سازی تحریم ها را در دستور کار 

مشترک خود قرار دهند.
وی همچنیــن تاکید کرد: یکــی از راه های 
خنثی  ســازی تحریم ها، اتحاد تحریم شدگان علیه 

کشور ظالم و تحریم کننده است.
رئیس  کل دیوان محاسبات، امضای تفاهمنامه 
با بلاروس را نخستین اقدام نهادهای نظارتی مالی 

ارزیابی کرد که می تواند پایه گذار یک شروع خوب 
برای آینده باشد.

رئیس  دیوان محاســبات بلاروس نیز در این 
دیدار، ضمن تبریک ریاســت دیوان محاســبات 
جمهوری اســلامی ایران بر ســازمان اکوسای، به 
انتقاد از تحریم های ظالمانه علیه دو کشور پرداخت.
واســیلی گراسیموف در عین حال تاکید کرد 
ایران و بلاروس دوســت روزهای ســختِ یکدیگر 

هستند.
 تفاهم نامه همکاری مشترک ایران و بلاروس طی 
13 بند و برای مدت پنج ســال به امضای رؤسای 

دیوان محاسبات دو کشور رسید.
دیدار بذرپاش

با رئیس دیوان محاسبات فلسطین
رئیس  دیوان محاســبات کشورمان در حاشیه 
نهمین مجمع ســازمان »اکوسای« با آقای »عیاد 
تیم« رئیس دیوان محاســبات فلسطین نیز دیدار 

و گفت وگو کرد.
رئیس  کل دیوان محاسبات کشورمان در دیدار 
با همتای فلســطینی خود بر مقاومت ملت مظلوم 
فلسطین تا رهایی از چنگال اشغالگران صهیونیست 

تاکید کرد.
بذرپاش با یادآوری جملــه امام خمینی)ره( 
بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی، تاکید کرد: فلسطین 
همچنان پاره قلب اسلام است و هر انسان آزاده ای 
مکلف اســت برای آزادی ملت فلسطین از چنگال 

اشغالگران، هرچه در توان دارد، پای کار بیاورد.

وی همچنیــن حمایت از مظلومان و مبارزه با 
ظالمان را سیاست قطعی کشورمان دانست.

»عیاد تیم« رئیس  دیوان محاسبات فلسطین 
نیز ضمن قدردانی از جمهوری اســلامی ایران به 
واسطه  حمایت همیشگی از کشورش، به بیان برخی 
مشکلات و محدودیت های ناشی از اشغالگری رژیم 

صهیونیستی پرداخت.
توسعه روابط اقتصادی 

باعث پیوندهای راهبردی ایران و قزاقستان می شود
بذرپاش همچنین در سفر به قزاقستان با پاول 
کازانتســف نایب  رئیس  مجلس این کشور دیدار و 

گفت وگو کرد.
رئیس کل دیوان محاسبات جمهوری اسلامی 
ایران در این دیدار، ضمن تاکید بر روابط راهبردی 
با قزاقستان، اظهار داشت: باید به رابطه با کشورهای 
همسایه و دوست به صورت واقعی نگاه کنیم و دچار 

آفت روابط تاکتیکی و مقطعی نشویم.
بذرپاش افزود: توســعه روابط اقتصادی باعث 
پیوندهای عمیق تر و راهبردی تر دو کشور می شود.

وی در ادامه به برخی ســرفصل های مهم که 
می تواند پیوندهای اقتصادی ایران و قزاقســتان را 
مستحکم کند، اشاره کرد و از محصولات کشاورزی، 
معادن، صنعت گردشگری، نعمت خدادادیِ دریای 
خــزر و صنعت حمــل و نقل به عنــوان برخی از 
موضوعاتی که امکان همکاری مشترک دارند، نام برد.

رئیس  کل دیوان محاسبات جمهوری اسلامی 
ایران نقش مجالس دو کشــور در ارتقای ســطح 

همکاری ها را با اهمیت برشــمرد و خاطرنشــان 
کرد: گروه دوســتی ایران و قزاقستان، کمیسیون 
کشاورزی و دیگر ارکان مجالس می توانند با افزایش 
ســطح روابط و رفت و  آمدها، میزان همکاری ها را 

گسترش دهند.
وی با تقدیم نامه رئیس  مجلس شورای اسلامی 
که رسماً از همتای قزاقستانی خود جهت سفر به 
تهران دعوت به عمل آورده بود، از این دیدار به عنوان 
یکی از اتفاقات مثبت جهت روابط پیش رو یاد کرد.
در این دیدار، پاول کازانتسف نایب رئیس  مجلس 
قراقســتان، نیز با تبریک به مهرداد بذرپاش که با 
رأی اعضای سازمان اکوسای به ریاست آن انتخاب 
شد، بر تحکیم و توسعه  روابط با جمهوری اسلامی 

ایران تاکید کرد.
وی گفت: پائیز امسال، سی امین سال آغاز روابط 
میان دو کشور است و می دانیم که در شرایط پیچیده  
کنونی دنیا، نوع و سطح ارتباطات ما با ایران اهمیت 

به سزایی دارد.
نایب  رئیس  مجلس قزاقستان رفتار متقابل این 
کشور و ایران در مجامع و سازمان های بین المللی را 
توأم با احترام و همکاری و همراهی دانست و اظهار 
داشت: از همکاری با ایران خاطرات خوبی دارید و 
به خاطر حمایت های شــما از سیاست ها ما، عمیقاً 

سپاسگزاریم.
پاول کازانتســف در پایان بر آمادگی کشورش 
جهــت افزایش ســطح مــراودات و همکاری ها با 

جمهوری اسلامی ایران خبر داد.

با حضور رؤسای دیوان محاسبات دو کشور صورت گرفت 

امضای تفاهمنامه همکاری مشترک بین ایران و بلاروس

سرویس سیاسی-
وزیر امور خارجه در گزارشــی توئیتری 
از ســفرش به  تانزانیا و زنگبار اعلام کرد که 

مناسبات دو کشور در مسیر پیشرفت است.
حســین امیرعبداللهیان وزیــر امور خارجه 
جمهــوری اســلامی ایران دیروز شــنبه پس از 
رایزنی هایش با مقامات  تانزانیا و زنگبار در توئیتی 
نوشــت: »در  تانزانیا گفت وگوی عالی و ســازنده 
با خانم ســامیه حسن رئیس جمهور و همچنین 
همتایم داشــتم. مدیران چندیــن وزارتخانه و 
بخش خصوصی همراهم هســتند و نشست های 

تخصصی دارند.«
وی با تأکید بر اینکه »همه برای تقویت روابط 
تلاش می کنند« خاطرنشان کرد: مناسبات دو کشور 

در مسیر پیشرفت است.
پایان سفر وزیر خارجه ایران به زنگبار

گزارشی از سفر امیرعبداللهیان به  تانزانیا
وزیر خارجه جمهوری اسلامی ایران که در رأس 
هیئتی سیاسی و اقتصادی به زنگبار سفر کرده بود، 

روز گذشته راهی تهران شد.
وزیر امور خارجه در نخستین سفرش به آفریقا 
به مالی،  تانزانیا سفر کرد. وی در این سفر با مقامات 

این کشورها دیدار و ابعاد مختلف مناسبات دوجانبه 
را موردبحث و بررسی قرار داد.

یک هیئت تجاری و اقتصادی وزیر امور خارجه 
را در این سفر همراهی می کردند. نخستین نشست 
کمیسیون مشترک همکاری های ایران و جمهوری 
مالی در این سفر برگزار و مقرر شد نشست بعدی 
در تهران برگزار شــود. علاوه بر این نشست مجمع 
تجاری ایران و  تانزانیا نیز با حضور وزیر امور خارجه 

کشورمان در دارالسلام برگزار شد.
امیرعبداللهیــان همچنین یکصد هــزار دُز 
واکسن کرونا برکت از یک  میلیون دُز واکسنی که 
قرار است به مالی اهدا شود در این سفر به همتای 

خود تحویل داد.
وزیر خارجه کشورمان همچنین روز جمعه در 
دیدار با وزیر خارجه  تانزانیا در شهر دودوما درباره 
صدور روادید برای ایرانیان گفت وگو کرد و یکی از 
پیش نیازهای توسعه روابط مورد انتظار را حل مسئله 
روادید علاقه مندان فعالیت های اقتصادی ایرانی در  

تانزانیا خواند.
رئیس دســتگاه دیپلماسی در این سفر ضمن 
دیدار با وزرای خارجه مالی و  تانزانیا با رؤسای جمهور 
این دو کشور هم دیدار و درباره گسترش مناسبات 

دوجانبه گفت وگو کرد و آفریقــا را از اولویت های 
سیاست خارجی دولت سیزدهم خواند.

وزیر خارجه کشورمان در دیدار با رئیس جمهور  
تانزانیا با اشاره به ظرفیت های گسترده اقتصادی کشور 
ازجمله در زمینه های تجاری، انرژی، صنعتی، فناوری و 
دانشگاهی، بر ضرورت تلاش جهت افزایش شرکت ها 
و فعالان اقتصادی ایرانی در  تانزانیا و رفع برخی موانع 

کنسولی ازجمله روادید ورود به  تانزانیا تأکید کرد.
خانم ســامایا صولحو حســن، رئیس جمهور 
 تانزانیا نیــز در دیدار امیرعبداللهیان، خواســتار 
افزایــش تعاملات اقتصادی و تجــاری جمهوری 
اســلامی ایران و  تانزانیا شد. وی ضمن استقبال از 
دعوت رئیس جمهوری اسلامی ایران برای سفر به 
کشــورمان، از برنامه ریزی جهت انجام این سفر تا 

پایان سال جاری میلادی خبر داد.
دیدار با حسین مووینی رئیس جمهور زنگبار هم 
از دیگر برنامه های امیرعبداللهیان در این سفر بود. 
وزیر امور خارجه همچنین دعوت رســمی آیت الله 

رئیسی از وی برای سفر به ایران را ابلاغ کرد.
تقلای رسانه های معاند برای حاشیه  سازی 

وزیــر خارجه ایــران روز جمعه با اســتقبال 
همتای خود لیبراتو مولامولا، وارد دودوما پایتخت 

 تانزانیا شد. در اخبار و گزارش های مربوطه، انتشار 
یک عکس از این استقبال در شبکه های اجتماعی 

خبرساز شده بود.
ماجرا از آنجا شــروع شد که شبکه های معاند 
فارســی زبان در مخابره خبر استقبال وزیر خارجه 
آفریقا از امیرعبداللهیان گــزارش کردند که وزیر 
خارجه ایران در مراسم استقبال، همتای خود )خانم 

لیبراتو مولامولا( را لمس کرده است!
ایندیپندنت فارســی در این خصوص نوشت: 
»مولامولا به هنگام ورود هیئت ایرانی دست خود 
را برای خوشامدگویی به سمت امیرعبداللهیان دراز 
کرد اما او »به دلایل شــرعی«، آن را رد کرد و در 

عوض دست بر شانه های او زد.«
بعــد از آن بود که انتشــار ویدئویی از صحنه 
این اســتقبال، واقعیــت ماجرا را نشــان داد که 
امیرعبداللهیان صرفاً با دراز کردن دســتش، وزیر 

خارجه  تانزانیا را مشایعت می کند.
به هر جهت، تیر رسانه های معاند فارسی زبان 
در حاشیه  ســازی و روایت های دروغ و اعتبارزدایی 
از ســفر وزیر خارجه ایران به قاره آفریقا به سنگ 
خورد و کاربران شــبکه های اجتماعی هم نوشتند 

که »امیرعبداللهیان نه دست داد، نه دست زد!«

تقلای رسانه های معاند برای حاشیه  سازی از سفر امیرعبداللهیان به آفریقا

اصفهان- خبرنگار کیهان:
راکد،  اقتصادی  واحد  و  کارخانه   ۲1۹
تعطیل و نیمه تعطیل در اســتان اصفهان 
در یک ســال گذشــته به چرخه تولید 

بازگشته است. 
استاندار اصفهان  به عنوان نماینده دولت 
ســیزدهم گفت: در یک ســال گذشته 1۷3۰ 
واحد اقتصادی حمایــت و بیش از هفت هزار 
میلیارد تومان تســهیلات در ستاد تسهیلات 

استان صرف شد.
ســید رضا مرتضوی با بیان اینکه در 1۲ 
سفر شهرستانی38۰ مصوبه در بازدید از طرح ها 

تصویب شــده اضافه کرد: در هفته دولت ۷93 
طرح اقتصادی، عمرانی، آموزشــی، ورزشی و 
بهداشــتی با بیش از ۲،۲3۰ میلیارد تومان در 

استان افتتاح می شود.
وی ادامه داد: در سه ماهه نخست امسال، 
طرح های بزرگ آب رســانی به 1۰ هزار روستا 
که ۴۰۰ روســتای آن در اصفهان قرار دارد و 
ساخت ۵۰۰ هزار واحد از نهضت ملی مسکن 

در دستور کار قرار گرفته است.
مرتضوی افــزود: نمونــه ای از برنامه های 
مدیریت استان در سفر رئیس جمهور به اصفهان 
دنبال شــد که از جمله آن می توان به سامانه 

دوم آب رسانی اصفهان بزرگ، طرح آب رسانی 
از دریا به اصفهان، قطار سریع السیر اصفهان- 

قم- تهران و قطار شهری اشاره کرد.
استاندار با بیان اینکه در سفر رئیس جمهور 
در بخش حمایــت از بنگاه های اقتصادی 3۲ 
هزار میلیارد تومان اعتبار تخصیص داده شــد، 
افزود: در طــرح جوانی جمعیــت چهار هزار 
میلیارد تومان در ســال جاری در نظر گرفته 
شــد و تاکنون اعتبار 19 هزار میلیارد تومانی 
از مصوبات حضــور رئیس جمهور در اصفهان 

ابلاغ شده است.
وی با اشــاره به استفاده از نیرو های جوان 

انقلابــی به ویژه فرمانداری ها، بخشــداری ها و 
معاونت های این دو دســتگاه گفت: راه اندازی 
قرارگاه محرومیت زدایی با حضور دستگاه های 
ذی ربط، بســیج سازندگی، ســپاه، گروه های 
جهــادی و هیئــت مذهبــی و پشــتیبانی 
دســتگاه های اداری و اجرایــی در یک ســال 

گذشته تاکید شده است.
اســتاندار ادامه داد: مردم اســتان بیش از 
3۶ هزار شهید را در دوران دفاع مقدس تقدیم 
انقلاب کردند و چندین هزار جانباز و ایثارگر در 
دامان آنان پرورش یافته اند، این مسئله وظیفه 

ما را در انجام مسئولیت ها سنگین تر می کند.

حمایت از ۱73۰ واحد اقتصادی در استان اصفهان در دولت سیزدهم

بقیه از صفحه ۲
بلومبرگ: ایران و آمریکا 

بر سر »جزئیات مهم« اختلاف نظر دارند
حل اختلافات ممکن است چند هفته زمان ببرد

یک رسانه آمریکایی در گزارشی مدعی شد، 
ایالات متحده و ایران بر ســر جزئیات کلیدی یک 
توافق قریب الوقوع برای احیای توافق هسته ای با 
هم اختلاف دارند و ممکن است چند هفته برای 

حل اختلافاتشان زمان نیاز باشد.
»بلومبرگ« خبر داد که موانع بر سر راه توافق 
برجام همچنــان ادامــه دارد و تحقیقات آژانس 
بین المللی انــرژی اتمی و ضمانت های اقتصادی، 

همچنان محل منازعه طرفین است.

در گزارش بلومبرگ بــه نقل از »مقام های 
مطلع« آمده اســت: »ایالات متحــده و ایران بر 
سر جزئیات کلیدی یک توافق قریب الوقوع برای 
احیای توافق هســته ای با هــم اختلاف دارند و 
ممکن اســت چند هفته برای حل اختلافاتشان 

زمان نیاز باشد.«
این رســانه آمریکایی ادامه داد: »با پاســخ 
واشــنگتن و تهران به پیشنهاد »نهایی« اتحادیه 
اروپا که در ازای به عقب برگرداندن برنامه هسته ای 
رو به گســترش ایران، تحریم ها علیه اقتصاد این 
کشــور از جمله صادرات نفت را کاهش می دهد، 
 انتظارات بــرای یک پیشــرفت قریب الوقوع بالا

رفت«.

اولیانوف، نماینده روسیه در مذاکرات وین سه 
روز پیش اعلام کرده بود که هرگونه پیشنهاد جدید 
برای تهیه پیش نویس، مذاکرات وین در مورد برجام 

را به طور عینی طولانی می کند.
اولیانوف نوشته بود: »هرگونه پیشنهاد جدید 
برای تهیه پیش نویس، مذاکرات وین در مورد برجام 

را به طور عینی طولانی می کند.«
امیرعبداللهیان: در صورت واقع بینی آمریکا

 امکان اجرایی شدن توافقات قبلی
با شرایط جدید ممکن خواهد بود

 حســین امیرعبداللهیان وزیــر امور خارجه 
کشــورمان بعدازظهر جمعه با »لیبراتا مولامولا« 

وزیر امور خارجه  تانزانیا دیدار کرد.

وزیر خارجه کشورمان در این دیدار بر ضرورت 
اجرایــی شــدن توافقات حاصلــه و ملاقات های 
انجام شــده با مقامات  تانزانیا و به ویژه توافقات با 

رئیس جمهور  تانزانیا تأکید کرد.
بــه گزارش فــارس، امیرعبداللهیان، یکی از 
پیش نیازهای توســعه روابط مــورد انتظار را حل 
مسئله روادید علاقه مندان فعالیت های اقتصادی 

ایرانی در تانزانیا خواند.
وزیر امور خارجه کشــورمان در ادامه، ضمن 
تشــریح آخرین وضعیت مذاکرات رفع تحریم ها، 
تأکید کرد که در صورت واقع بینی آمریکا، امکان 
اجرایی شدن توافقات قبلی با شرایط جدید ممکن 

خواهد بود.

وزیر جنگ اسرائیل: 

خروج آمریکا از برجام اشتباه بود


